

D6417



NATIONAL LIBRARY OF CANADA: PUBLICATIONS
BIBLIOTHÈQUE NATIONALE DU CANADA: PUBLICATIONS

A list / Une liste

Compiled by / Compilée par

Gwynneth Evans

**Reference and Bibliography Section/
Section de la référence et de la bibliographie**



**National Library
of Canada**

**Bibliothèque nationale
du Canada**

June/juin 1980

Canadian Cataloguing in Publication Data

National Library of Canada

National Library of Canada : publications : a
list = Bibliothèque nationale du Canada :
publications : une liste

Prefatory material in English and French.

Includes English and French publications.

Includes index.

DSS Cat no. SN3-100/1980

ISBN 0-662-50832-7

1. National Library of Canada--Bibliography.
2. Library science--Canada--Bibliography.
3. Canada--Bibliography. I. Evans, Gwynneth, 1940-
II. Title. III. Title: Bibliothèque nationale
du Canada : publications : une liste.

Z1373.C22N28 1980 015.71'0534 C80-090065-0E

Données de catalogage avant publication (Canada)

Bibliothèque nationale du Canada

National Library of Canada : publications : a
list = Bibliothèque nationale du Canada :
publications : une liste

Texte prélim. en anglais et en français.

Comprend des publications en français et en anglais.

Comprend un index.

Cat. MAS, no SN3-100/1980

ISBN 0-662-50832-7

1. Bibliothèque nationale du Canada--Bibliographie.
2. Bibliothéconomie--Canada--Bibliographie.
3. Canada--Bibliographie. I. Evans, Gwynneth,
1940- II. Titre. III. Titre: Bibliothèque
nationale du Canada : publications : une liste.

Z1373.C22N28 1980 015.71'0534 C80-090065-0F



INTRODUCTION

National Library of Canada: Publications is a list of the documents prepared or published by the Library, from 1950 to March 1980, and available for general distribution.

The publication is divided into two main sections: Continuations, Series and Services and Monographs. Within the second section, the documents have been identified as: Bibliographies; Directories and Union Lists; Exhibition Catalogues; Manuals; Pamphlets; Reports and Studies. The entries are arranged alphabetically by title. Bilingual publications are cited once, but the index provides reference to all titles and authors.

Each item has been marked * free, ** for sale at the Canadian Government Publishing Centre, *** out of print. For those marked **, the Publishing Centre catalogue number, the ISBN, and the price are given. For those marked **** information may be obtained from the Cataloguing Branch of the National Library.

Requests for free publications should be made to:

Publications Section
Public Relations Office
National Library of Canada
395 Wellington Street
Ottawa, Ontario
K1A 0N4

Purchasing information for items on sale through the Publishing Centre may be found in the appropriate volume of Canadiana or Canadian government publications. Requests should be sent, prepaid, to:

Canadian Government Publishing Centre
Supply and Services Canada
Hull, Quebec
K1A 0S9

It should be noted that Canadian theses, filmed and for sale from the Canadian Theses Division of the National Library of Canada, can be found in Canadiana or the series, Canadian theses on microfilm: catalogue-price list and Canadian theses on microfiche: catalogue.

INTRODUCTION

Bibliothèque nationale du Canada: Publications est une liste de documents préparés pour la Bibliothèque nationale ou publiés par la Bibliothèque nationale de 1950 à mars 1980 et disponibles au public.

Elle comprend deux parties: Publications en série et services, Monographies. La deuxième partie est divisée de la façon suivante: Bibliographies, Répertoires et inventaires, Catalogues d'expositions; Manuels, Brochures; Rapports et études. L'ordre est alphabétique par titre. Les publications bilingues ne sont mentionnées qu'une fois mais sont facilement retrouvables grâce à l'index auteurs-titres.

Chaque document est identifié de la façon suivante: * gratuit, ** en vente au Centre d'édition du gouvernement canadien, *** épuisé, le numéro de catalogue, l'ISBN et le prix sont indiqués. Renseignements concernant les publications notées **** peuvent être obtenus en s'adressant à la Direction du catalogue, Bibliothèque nationale du Canada.

On peut se procurer les publications gratuites à l'adresse suivante:

Section des publications
Bureau des relations extérieures
Bibliothèque nationale du Canada
395, rue Wellington
Ottawa (Ontario)
K1A 0N4

On peut trouver les renseignements ayant trait au prix des publications vendues par le Centre d'édition du gouvernement canadien en consultant Canadiana ou Publications du gouvernement canadien. Les demandes accompagnées d'un chèque ou mandat-poste doivent être envoyées à l'adresse suivante:

Centre d'édition du gouvernement canadien
Approvisionnement et Services Canada
Hull (Québec)
K1A 0S9

Il est bon de noter que les thèses canadiennes filmées et vendues par la Division des thèses canadiennes sont répertoriées dans Canadiana ou Thèses canadiennes sur microfilm: catalogue-prix et Thèses canadiennes sur microfiche: catalogue.